
Vragen portefeuillehouder 

De ChristenUnie-SGP-fractie constateert dat – hoewel het nog erg vroeg in 
het groeiseizoen is – het onkruid op de Vierbergenweg al weer flink hoog 
staat, met name in de middenberm (zie bijgevoegde foto’s ter illustratie). 
Al in 2021 vroeg de fractie hier aandacht voor. Uit de goede presentatie 
over het groen beleid, van 11 april j.l. blijkt dat besluitvorming over het 
beleid nog zal wachten tot Q1 2025. Daarom de volgende vragen: 

1. Hoe vaak worden de bermen van de Vierbergenweg dit jaar 
onderhouden/gemaaid? Welk kwaliteitsniveau wordt aangehouden? 

2. Kunt u in de voorjaarsnota inzichtelijk maken wat de kosten zijn om 
de bermen van de Vierbergenweg extra te onderhouden, met het 
oog op de uitstraling van deze weg en de verkeersveiligheid? 






